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Raadsadviescommissie Algemene Bestuurlijke Aangelegenheden 

Gemeente Valkenburg aan de Geul  
Conceptverslag van de vergadering de dato 18 juni 2018 
 
Aanwezig  
Voorzitter: W. Weerts 
Griffier: J. Pluijmen  
Leden:  N. Dauven(AB), M. Knubben(CDA), J. Kleijnen(VSP), C. Fulmer-Bouwens(PGP) en B. Rooding-Eurlings(VVD) 

College: burgemeester J. Schrijen en algemeen directeur/gemeentesecretaris L.T.J.M. Bongarts 
Directie: --- 
Ambtenaren: --- 
 
Afwezig: --- 
 
*plaatsvervanger(ster) voor een afwezig lid 

De geluidsbestanden en andere bijlagen van deze vergadering kunt u raadplegen bij de betreffende agendapunten in iBabs. 

 

Nr. Onderwerp Behandeling 
 

1.  
 

Opening en mededelingen De voorzitter opent de vergadering. Hij heet de aanwezigen van harte welkom en meldt aanwezigheid conform 
bovenstaand overzicht. 

2. Spreekrecht Burgers Voor het spreekrecht zijn geen aanmeldingen ontvangen. 

3. Vaststelling van de agenda / aanmelden 
punten voor de rondvraag 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

De fracties CDA en VSP hebben vragen ingediend voor de rondvraag. Het overzicht is in iBabs geplaatst. 

4. Vaststellen van het verslag van de 

commissie ABA de dato 22 mei 2018 

Naar aanleiding van het aangeboden conceptverslag zijn geen op- of aanmerkingen ontvangen. Het verslag wordt 
ongewijzigd vastgesteld. 

5. Actielijst De meest geactualiseerde actielijst is in iBabs geplaatst. De commissie neemt de actielijst voor kennisgeving aan. 

6. Voorstel college betreffende beperken 

ventverbod in- en rondom het centrum 
 

Inbreng eerste termijn lid C. Fulmer-Bouwens. 
Beantwoording burgemeester J. Schrijen inzake: argumentatie, verbieden in verband met de orde in het centrum, 
mogelijkheid tot optreden en overige aspecten houden geen stand bij de rechter. 
Reactie leden M. Knubben, N. Dauven en C. Fulmer-Bouwens. 
Aanvullende beantwoording secretaris L. Bongarts inzake: food truck festival, financiële bijdrage ondernemers in het 
centrum, gevolgen van venten voor ondernemers en autoluw centrum. 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 
De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de raad (hamerstuk) 

7. Voorstel college betreffende invoeren 

AVG 

Inbreng eerste termijn lid J. Kleijnen. 
Beantwoording burgemeester J. Schrijen inzake: ingangsdatum AVG, gevolgen AVG, dreiging zware straffen aan 
vrijwilligers bij verenigingen, ontmoedigen vrijwilligers, stand van zaken gemeente Valkenburg aan de Geul, 
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 aangestelde  functionaris gegevensbescherming, gevoelige onderdelen en vooruitgang op het gebied van ICT. 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 
De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de raad (hamerstuk). 

8. Voorstel college betreffende 
informatieveiligheid 2017 (ENSIA) 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de eerste termijn. 
 
De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de raad (hamerstuk). 

9. Voorstel tot vaststelling alternatieve 

opening en sluiting raadsvergadering 
 

Inbreng eerste termijn leden N. Dauven, J. Kleijnen, C. Fulmer-Bouwens en M. Knubben. 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 
De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de raad (geen hamerstuk). 

10. Bespreekpunten:  

10.a Raadsinformatiebulletin (18) 

Nadeelcompensatie centrumplan 

 

Inbreng lid J. Kleijnen. 
Beantwoording burgemeester J. Schrijen inzake: stand van zaken, 2e tranche, conceptadviezen bij betrokkenen, 
definitief advies, besluitvorming door college, gevolgen van vestigen ondanks kennisname van bestemmingsplan, 
winkeliers, 2-tal effecten, gevolgen verkoop via internet voor winkeliers in binnensteden, gevolgen parkeerkosten en 
weinig leegstand. 
Reactie lid J. Kleijnen. 

10.b Raadsinformatiebulletin (19) Intrekken 
schorsing Raad van State werkzaamheden 
Leeuwterrein 

Inbreng leden B. Rooding-Eurlings en J. Kleijnen. 
Beantwoording burgemeester J. Schrijen inzake: schrijven werkgroep, lopende bezwaren, bodemprocedure, 
intrekken bezwaar, vervallen schorsing, overleg met betrokkenen eind april en nieuw overleg op maandag 25 juni 
a.s.  

10.c Schrijven (112) van de Rekenkamercom-

missie inzake jaarverslag 2017 

 

Inbreng leden J. Kleijnen en M. Knubben. 
Beantwoording burgemeester J. Schrijen inzake:  zaak van raad zelf, schrijven Rekenkamercommissie inzake 
duurzaamheid en controlerende taak raad. 
Reactie leden J. Kleijnen en M. Knubben. 

10.d Schrijven (137) van het Ministerie van 

Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties 

inzake actieprogramma versterking 

democratie en bestuur 

Inbreng leden M. Knubben en J. Kleijnen. 
 
De voorzitter concludeert dat: 

 is gevraagd om de raad (in het kader van het ontwikkelen van een krachtige lokale democratie) via de griffie te 
wijzen op de mogelijkheid om gebruik te maken van het digitale leerplatform www.leerplatformraadsleden.nl 

 de geuite zorgen rondom de voortgang van de Omgevingsvisie en het Omgevingsplan aan het presidium voor te 
leggen. 

10.e Stand van zaken samenwerking Mededelingen burgemeester J. Schrijen inzake: weinig nieuws i.v.m. opstarten nieuwe colleges, inspiratietrip in het 
kader van het Unesco verhaal, centrumpositie gemeente Valkenburg aan de Geul, afspraken rondom uitzetten 
proces, mogelijke ordentelijke besluitvorming, deelnemers, overleg gemeenten Maastricht – Heuvelland, bredere 
opzet dan alleen de lijn 50-gemeenten en samenwerking wacht op beëdiging/installatie wethouders Maastricht. 
Reactie lid M. Knubben. 

10.f Stand van zaken Agenda Valkenburg Toezegging burgemeester J. Schrijen: 

 Voornemen is om in de 2e helft van dit jaar (samen met de raad) een jaarnieuwe agenda op te stellen. Dit alles 
heeft te maken met de discussie van de raad over de kadernota en de begroting. Er moet een soort visie op tafel 
komen en het moet duidelijk zijn welke projecten op de agenda worden gezet, waarvoor bij andere overheden 
c.q. particuliere initiatieven gekeken kan worden naar eventuele (financiële)participatie.  

  

http://www.leerplatformraadsleden.nl/
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11. Gewestelijke aangelegenheden 
 

Er zijn geen zaken te melden. 

12. Rondvraag 
 

De fracties CDA en VSP hebben vragen ingediend voor de rondvraag. Zie bijlage. 

13. Sluiting 
 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter rond 20.00 uur de vergadering. Hij dankt de aanwezigen voor hun 
inbreng. 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissies Algemene Bestuurlijke Aangelegenheden op 17 september 2018. 

 

 

 

W. Weerts,              J. Pluijmen, 

voorzitter                griffier 


